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Ter nagedachtenis aan Jan Voermans  

 
Op vrijdag 26 november 2014 hebben we het droeve bericht 

ontvangen dat Jan Voermans is overleden. Dit plotselinge be-

richt is onverwacht en hard binnengekomen bij iedereen die 

Jan kende. Op 1 december 2014 heeft Muziekvereniging Alli-

ance op een waardige manier afscheid kunnen nemen van Jan.  

Jan, 79 jaar oud en al 39 actief bij Deugd Veredelt de Kunst 

en Muziekvereniging Alliance. Eerste Marktmeester op de eer-

ste Braderie van DVDK in 1976 en heeft dit 31 jaar volgehou-

den. Naast Marktmeester ook inzamelen en opslag van markt-

spullen. Maker van verschillende publicatieborden en jaarlijkse 

plaatsing hiervan. Naast onze vereniging ook heel erg actief bij 

andere Verenigingen en Stichtingen in Lage Zwaluwe. Met onze 

vereniging vooral rondom het Sinterklaas gebeuren in Lage 

Zwaluwe voor de kalender en de bezetting op de boot met mu-

zikanten.  

Jan was onderscheiden in 1999 bij DVDK als Man van het jaar 

tijdens het Nieuwjaarsconcert en kreeg òDe Contente Mens ó 

overhandigd.  

In 2007 is de òBronzen Bever ó uitgereikt door wethouder Car-

la van Mourik tijdens de opening van de Braderie.  

Lien, kinderen, aangetrouwde kinderen, kleinkinderen en ach-

terkleinkind, we wensen jullie heel veel sterkte met het ver-

werken van dit grote verlies. Weet dat jullie altijd welkom zijn 

bij Muziekvereniging Alliance.  

 

Namens het bestuur,  

Kees Hessels. 
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VAN DE VOORZITTER  

 

In de eerste plaats wens ik iedereen een héél  

gezond, gelukkig en muzikaal 2015.  

 

Wat een feestelijke muzikale opening hebben we weer gehad op 11 

januari met alle orkesten van Muziekvereniging Alliance. Iedereen 

heeft zich weer van zijn beste kant laten zien en dat merk ik als ik in 

het dorp over straat loop en door enthousiaste mensen (die ik soms 

niet eens kené. ) hierover aangesproken wordt met opmerkingen als: 

Wat heb ik weer geweldig genoten afgelopen zondag  

Waar halen ze de lucht vandaan om zoõn lang mooi stuk te spelen  

Wat hebben jullie toch een mooie orkesten en zoõn prachtige variatie 

in de muziek  

Nou, dan ben ik als jullie voorzitter, zonder maar één noot muziek te 

kunnen spelen, toch wel heel erg trots op de Muzikanten van de or-

kesten. En dat wil ik heel erg graag met jullie delen. Want het is jullie 

verdienste, o.l.v. de Dirigenten, dat Zwaluwe mag genieten van de or-

kesten van Muziekvereniging Alliance. Lage Zwaluwe is rijk met een 

Muziekvereniging zoals Alliance, ik word dan ook heel blij als dat ook 

gewaardeerd wordt.  

 

Ons thema dit jaar is òGrensverleggendó. Een ruim begrip en daar 

kunnen we ook fantastisch gebruik van maken om de orkesten verder 

in de regio te profileren. En als we willen kunnen we dat weer probe-

ren waar te maken dit jaar. De muziekstukken van het Nieuwjaarscon-

cert hebben dat al aangegeven en we gaan er dit jaar nog hard aan 

werken. Op alle concerten zal dit merkbaar zijn en dat ondersteunen 

we van harte.  

 

Ook op het concert van 1 maart in Terheijden als we het SMD con-

cert zullen hebben hoop ik van harte dat we ons weer van de beste 

kant mogen laten zien. Niet als wedstrijd, maar gewoon zoals we dat 

doen binnen Lage Zwaluwe. De Balletvereniging ò õt Zwaluwnestó en de 

Slagwerkgroep zullen er ook bij zijn om Lord of the Dance, weer als 
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geheel vanuit het Zwaluwse naar voren te brengen. In mijn ogen een 

voorbeeld van samenwerking en Muzikaal en Visueel genot. Vanuit 

Muziekvereniging Alliance zit Bob Janssen weer in de organisatie, 

zoals ook vorig jaar, dus daar hebben we alle vertrouwen in dat dit 

weer een geweldig evenement gaat worden.  

 

TIEPIES NIX is, als dit Verbondje uitkomt, al heel hard bezig met 

de Kroegentochten, Sauwelavonden en Verbroederingsfeesten. En 

de hele Zwaluwse Dorpskern aan het opwarmen om iedereen te laten 

genieten van een heel mooi spetterend Carnaval. Ik wens hen in ie-

der geval veel (muziek) plezier.  

 

In april van dit jaar hebben we weer de ALV. Hierbij de oproep om 

nog 2 leden, of niet leden, aan het bestuur toe te voegen. Er is een 

hoge nood aan een secretaris, want na het vertrek van Pascale is de-

ze functie nog steeds vacant. Iedereen die zich hiertoe geroepen 

voelt mag zich nu al aanmelden bij een van de bestuursleden.  

 

Iedereen weer heel veel muziekplezier dit jaar  

 

Kees Hessels   

 

BESTUURSMEDEDELINGEN  
 

Wij feliciterenééééé 
¶ Marjoleine van Dootingh (C), Bastiaan van Hoorn (B) en Robin van 

Hoorn (C) van harte met het behalen van hun praktijkexamens.  

¶ Wim van den Berg met zijn Ere -lidmaatschap  

¶ Onze jubilarissen: Nathan Domeni, Rick van Leest en Irene Heij-

blom met hun 10-jarig jubileum, Bert Lankhuijzen met zijn 25 -jarig 

lidmaatschap en Inge Tabak met haar 40 -jarig lidmaatschap.  

 

ALLEN VAN HARTE GEFELICITEERD.  

 



-4- 

Muziekvereniging ALLIANCE                                                    't Verbondje  nr 1 -2015 

 

 

 

Wij verwelkomen:  
Sophie Heil (slagwerk)  

Esther Evegaars  

Jolanda Polak ( rustend lid)  

 

Het lidmaatschap is helaas opgezegd door:  
Anne Hoogendijk  

 

Frivool  
Wij zijn weer gestart met Frivool. Onze nieuwe dirigente is Anne 

Janssen en zij is gestart met 4 leerlingen. Dit zijn Naomi, Eline en Evi 

op klarinet en Jennifer op dwarsfluit. Zij repeteren elke dinsdag-

avond van 18.30 tot 19.00 uur in de oude bibliotheek of het vergader-

zaaltje in Den Domp.  

Wij wensen Frivool veel succes en hopen snel wat van hen te horen.  

 

 

OPRUIMSCHEMA  
 

Het is de bedoeling dat iedereen die ingedeeld is voor een bepaalde 

maand, help bij het opruimen van de stoelen na de repetitie en het 

opruimen van het slagwerk. Daarnaast vragen we jullie hulp bij het 

inladen van het slagwerk en/of stoelen als we een concert buiten Den 

Domp hebben. Graag weer ieder zijn/haar medewerking.  

 

Februari:  

Arjan Verhoeven, Huib Evegaars, Karin Endepoel, Mary de Graaf, Ca-

rola de Graaf, Bertine van Halderen, Marjoleine van Dootingh, Robin 

van Hoorn 

Maart:  

John Norbart, Arian Evegaars, Pascale Donkers, Bob Janssen, Anne 

Janssen, Lieke Janssen, Karin van Snik, Judith Hoogendijk  
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Hallo beste leden van muziekvereniging Alliance,  

 

Zoals jullie allen wel zullen weten, is een Harmonie met al zõn facet-

ten,  zoals opleiding, beheer, instrumenten, bestuur, leden, dirigen-

ten en vooral jeugd (wie de jeugd heeft.....) erg belangrijk.              

Ga zo maar door, niet iets wat je zo maar even kan doen op een zon-

dagochtendje, daar moet je goed over nadenken.  

Zoals beheer van al die instrumenten en waar laat je ze (opslag en 

zo) en als je dan ziet en hoort wat het spul allemaal kost, nou dan 

krijg ik wel eens de kriebels, zo van kunnen we dit allemaal wel be-

happen en beheren.  Met zõn allen, gelukkig zijn er altijd wel een 

paar mensen uit het bedrijfsleven die de kar willen trekken.  

Een en ander lijkt  al aardig op het runnen van een bedrijf,  en dat is 

ook eigenlijk wel zo.  

Nu naar de kern van de zaak, waar wil ik naar toe!  

De laatste maanden loop ik nog wel eens rond in Den Domp en bekijk 

vol trots de eigendommen van muziekvereniging Alliance en dat is 

nog al wat,  en ben ik blij dat ik daar bij mag horen, niet alleen als 

muzikant maar ook als bestuurder.  

Wat me wel van het hart moet is het instrumentarium, zoals dat 

moet worden opgeruimd na elke repetitie, en diegene die een klari-

net, trombone, of trompet bespelen stoppen het in de koffer en 

klaar (is kees) maar je zult maar bij de slagwerkgroep horen, dan 

heb je echt veel werk, want ook daar moet alles weer netjes  in de 

kast, en nu komt het! NETJES  dat valt nog niet mee hé mannen.  

En toch moet het allemaal in de kast.  Zo staan er nog erg veel losse 

kratten, tassen, dozen met koffie, melk, lepeltjes en weet ik veel 

voor (rommel) dan ook. Dit staat niet in 1 kast, nee verdeeld over 2 

kasten en hebben ook nog eens de beste plaats. Uiteraard moet er 

een plekje voor gevonden worden maar moet het allemaal in de in-

strumentenkast vraag ik me af. Als iemand een oplossing weet, hoor 

ik het graag,  Verder wil ik de aandacht naar het instrumentarium 

leiden zodat we met zõn allen beseffen wat ''HET SPULó allemaal 

kost, daar schrik je van. Als laatste hoop ik dat een ieder zich er van 

bewust is, dat we zuinig moeten omspringen met onze bezittingen,  



-6- 

Muziekvereniging ALLIANCE                                                    't Verbondje  nr 1 -2015 

 

 

want Ja het zijn bezittingen van ons allemaal.    

 

Groeten Jan Vingerhoets (beheer instrumentarium)  

 

 

Wij zijn 5 jubilarissen en 1 erelid rijker!  
 

Het was een geslaagd Nieuwjaarsconcert  
 

Nadat ik traditioneel op zondag om half 10 wordt gewekt door de 

kerkklokken van de kerk bij mij in de buurt, was het voor mij om half 

2 zover om naar Den Domp te gaan. Voor het eerst als bestuurslid van 

Alliance. Niet dat ik in het verleden nooit naar de Nieuwjaarsconcer-

ten ben geweest, maar het voelde toch anders. Toen ik aankwam was 

het al gezellig druk.  
 

Kees vroeg of ik een beetje op wethouder Hans Kuipers wilde letten! 

Aangezien ik Hans als gemeenteraadslid goed ken, was dat geen pro-

bleem natuurlijk. Het viel me op dat Hans onder de indruk was van het 

aantal leden en de diversiteit binnen Alliance. En uiteraard het goed 

niveau van spelen. Ik denk dat we als vereniging een goede indruk 

hebben achtergelaten.  
 

Voorzitter Kees opende de middag met zijn nieuwjaarstoespraak. In 

zijn toespraak gaf hij al aan dat er een verrassing zou zijn. Uiteraard 

wisten wij wat hij bedoelde! Bertine, die de onverwacht ziek gewor-

den Carola verving, leidde de diverse muziekstukken met een leuk 

verhaal in en maakte tussendoor de fotoõs. Ik vond dat ze het als la-

dyspeaker uitstekend deed.  
 

Toen wat het tijd voor muziek. Het harmonieorkest opende onder lei-

ding van dirigent Jan het concert. Ze speelden één van mijn favoriete 

nummers van het showtime -concert van 8 november, namelijk Mac 

Arthur Park van Donna Summer.  Maar werkelijk indrukwekkend vond 

ik het nummer Overture to a New Age, dat mij maar liefst 14 minuten 
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in vervoering bracht.  
 

Toen kwam de verrassing. Kees vroeg Wim en Nel van den Berg (ja, 

dit is wel juist geschreven) naar voren. Kees vertelde aan de geheel 

verbouwereerde Wim en Nel de enorme verdiensten van Wim voor 

onze vereniging om hem vervolgens het erelidmaatschap van de vere-

niging uit te reiken. Kees had een hele waslijst, maar die bleek zelfs 

niet volledig. Wim kreeg een prachtig beeld (nog zonder naam-

plaatje).  
 

Na een korte pauze was het de beurt aan de slagwerkgroep onder 

leiding van Job, die met ritmische nummers het publiek echt ver-

maakte. Vooral de diversiteit in de nummers viel op, waarbij de sam-

bamuziek je een warm gevoel gaf van de Caribbean in ons koude kik-

kerlandje.  
 

Het opleidingsorkest Dynamite onder leiding van onze nieuwe diri-

gent René speelde lekkere muziek van onder andere The Blues Bro-

thers, Jungle Mania, the best of Glee en als toegift Als de morgen is 

gekomen van Jan Smit. De zogenaamde foutjes (ik heb ze niet ont-

dekt) leverden René flink wat biertjes op. De biervoorraad van René 

is voor de komende maand(en) goed aangevuld. 
 

Toen was het de beurt om maar liefst 5 jubilarissen in het zonnetje 

te zetten. Kees had voor allen een mooi woordje klaar. Nathan, Rick 

en Irene voor 10 jaar lidmaatschap, Bert voor 25 jaar lidmaatschap 

en Inge voor maar liefst 40 jaar lidmaatschap. Inge wilde mij nader-

hand doen geloven dat zij al voor haar geboorte lid was, maar daar 

trap ik natuurlijk niet in. Zij heeft namelijk bij mij in de klas op de 

Willibrordusschool en later het Newmancollege gezeten. Leuk gepro-

beerd Inge! Maar wij zijn over een paar jaar toch echt 50 -ersé. 
 

De middag werd afgesloten met lekkere muziek van onze kapel òdie 

Bayerische Dorfkapelleó, die er voor zorgde dat het nog lang gezellig 

bleef. Jos zette ieder nummer wel in, maar wat mij opviel als leek, is 

dat ze verder zonder dirigent speelden. Dat betekent dat ze enorm 

goed op elkaar ingespeeld zijn, wat een enorm compliment waard is.  
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Na nog wat biertjes te hebben genuttigd, was het al weer avond ge-

worden en ben ik tevreden naar huis gegaan. Ik vond het een leuke 

middag en zo werd het muzikale jaar prima ingeluid.  
 

Nu op naar 1 maart, waar het SMD -concert in Terheijden zal plaats-

vinden. 
 

Houdoe, 
 

Coos Praat 

Bestuurslid  

 

Mijn herinneringen aan Jan Voermans  
 

Vele mensen in Lage Zwaluwe zullen Jan herkennen, als de man van 

de braderie, rommelmarktmeester, het Sint Nicolaas gebeuren. Dat 

is wat ook in de toespraken, op zijn begrafenis duidelijk  naar voren 

is gekomen...  

Bij de laatste Sint Nicolaas intocht  was hij er ook bij, het was zijn 

laatste, Jan vond  het welletjes na zo vele jaren, wat ook te begrij-

pen was als je de leeftijd hebt van de sterken. Maar wat hij niet kon 

bevroeden, dat was., dat het ook werkelijk de laatste intocht zou 

zijn.   

Ik heb Jan zo terzijde maar  mee gemaakt, ik ontmoette hem nog al 

eens op de begraafplaats en er volgde nogal eens een gesprek over 

het geloof en alles wat er bij hoorde. Hij had daar ook een nogal 

vrijmoedige mening over en éja, ik kon er best wel vaak in mee gaan. 

Ook over vroeger vertelde hij graag, dan zaten we op het bankje op 

het kerkhof te buurten over zijn tijd als schilder in Rotterdam, hij 

kon daar zo smakelijk over vertellen, en dan zei hij in eens: ónou zit 

ik hier jou van het werk te houden Huib !ó. Och Jan maakt niet uit 

joh, reken gewoon niet door, maak ik er maar een lange pauze van.  

Ook over de gemeentelijke politiek had hij een uitgesproken mening, 

hij kon daar ook op zijn manier kostelijk over vertellen, ik vond het 

altijd gezellig als hij weer eens op het kerkhof kwam, hij kwam ook 

zo wel eens buurten als hij mijn bus voor de poort zag staan.  
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 Regelmatig kwam hij het graf van dokter Dooremans onderhouden en 

opknappen als het weer (zoals hij het noemde) het beeldje van de 

òBarmhartige Samaritaanó aangetast had. Ook had hij het met mij er 

regelmatig over é.. zo van wie gaat er mee verder als ik dit niet meer 

kan é..want dat was toch wel de vraag die hem bezig hield.  

Dat hem dit zo boeide was ook omdat familie van hem, (en daar was 

hij trots op) het beeldje ontworpen had en niet wilde dat het beeldje 

verpauperde.  

 Op zijn begrafenis waren we er met een ensemble aanwezig om hem 

de laatste eer te bewijzen met muziek, hij was toch nauw betrokken 

bij de harmonie, al kon Jan geen noot lezen en ook totaal geen ambitie 

had om ook maar een instrument te gaan bespelen. Dit maakte Jan 

toch tot een man die het  allemaal een warm hart toedroeg.  En dat 

ook uitdroeg in de vorm van het werk wat hij deed voor Muziekvereni-

ging Alliance en de Sint Nicolaas Stichting.  

Een markante mané een man met het hart op de juiste plaats voor de 

plaatselijke verenigingen. Vaarwel Jan.  

 

Huib Evegaars 

 

 

WISTEN JULLIE DATé 
 

¶ Inge Tabak beweert al lid te zijn van de muziekvereniging voordat 

ze geboren werd.  

¶ Wij daar, behalve haar eigen vent, natuurlijk niet intrappen  

¶ een klein rekensommetje ons leert dat Inge Tabak minimaal 40 

plus ..... jaar is  

¶ Als je dit zeker wilt weten, je het niet aan dõr eigen vent, maar aan 

Coos Praat of Conny van Leest moet vragen 

omdat zij bij haar in de klas op de lagere 

school hebben gezeten.  
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*Hirundo gympakjes  
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Secr: Savornin Lohmanstraat 4  

4926 BL Lage Zwaluwe  

Tel: 0168 -482056  

E-mail: secretariaat@alliance -muziek.nl 

Bankrek: 131553909  

www.alliance-muziek.nl 
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Nieuwjaarsconcert januari 2015  
 

Als liefhebber van muziek, concerten, bier en anderszins uitgaan ko-

men wij, mijn vrouw en ik, heel graag naar de concerten van muziek-

vereniging Alliance.  

Heel, heel, heel vroeger heb ik zelf ook nog wel eens een poging ge-

waagd om te trachten een muziekinstrument te leren bespelen. He-

laas, het muziekinstrument bleek voor mij verrekte moeilijk te door-

gronden te zijn.  

Vanaf die tijd ben ik passief liefhebber gebleven en dat bevalt mij 

prima. 

Mijn bijdrage aan de Zwaluwse muziek blijft dan ook beperkt tot een 

jaarlijkse, altijd te lage, Donateursbijdrage. Ik probeer dit goed te 

maken door vaak aanwezig te zijn bij activiteiten van zowel Alliance, 

als Bayerische Dorfkapelle.  

Dit is echter geen grote opgave want alle optredens vinden wij altijd 

van grote kwaliteit en, bijkomend voordeel, waar muziek is, is gezel-

ligheidé 

Na het fantastisch concert in de sporthal was het nu weer tijd om 

naar òDen Dompó te trekken voor het jaarlijks nieuwjaarsconcert. 

Voor het eerst in vele jaren waren wij op tijd binnen. Ok, voorzitter 

Kees Hessels was al een heel eind gevorderd met zijn openings-

speech, maar voor ons gevoel waren we dik op tijd.  

Even voor de duidelijkheid, dat we voor ons doen zo vroeg waren 

kwam doordat we deze middag ook nog aan verjaardagsverplichtingen 

moesten voldoen. Zodoende moeten we nog even onze excuses aan-

bieden aan de Bayerische Dorfkapelle, want daar hebben we dit keer 

niet van kunnen genieten.  

Maar van de rest hebben we, zoals gewoonlijk weer volop kunnen ge-

nieten.  

Het begon zoals vanouds met een prima stuk muziek van Alliance. On-

der leiding van Jan van de Sanden werden een viertal stukken muziek 

weer op een pracht manier ten gehore gebracht.  

Hierna was de beurt aan Job Norbart die zijn slagwerkgroep weer 

met opzwepende nummers de show liet stelen.  
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Daarna kwam Dynamite wat als opleidingsorkest liet zien dat ze veel 

meer zijn dan dat. Onder de bezielende leiding van de nieuwe diri-

gent René Nelis werden diverse moderne nummers foutloos ge-

bracht. René liet zien op Zwaluwe thuis te horen door van deze 

groep tijdens de opleiding bij elke misser een biertje te verlangen.  

Tijdens de laatste weken werden er opzettelijk enkele foutjes ge-

maakt waardoor René tijdens dit concert beloond kon worden met 

vele soorten bier en niet te vergeten een zak pindaõs. 

Om kwart voor vier moesten wij helaas afhaken maar wij hebben in 

ieder geval weer genoten van hetgeen wij gezien en gehoord hebben.  

Alliance, slagwerk, Dynamite en natuurlijk de Bayerische Dorfkapelle 

bedankt voor dit jaarlijkse, traditionele begin van het nieuwe jaar.  

 

Bas van der Stelt  
                                     
 

Gevallen maar niet vergeten                   
 

Na 74 jaar is korporaal Gijsbert Spandonk eindelijk op zijn laatste 

rustplaats, het Militaire Ereveld de Grebbeberg, bij zijn vele ge-

sneuvelde kameraden, die in die woelige meidagen van 1940 probeer-

den de Duitse oorlogsmachine tot staan te brengen in Nederland.  

Hij sneuvelde op 12 mei in Dordrecht, wat zijn ouders pas veel later 

te weten zijn gekomen, en was daar toen ook begraven. Zijn familie 

wilden Gijsbert hier hebben op het kerkhof in Lage Zwaluwe é Gijs-

bert is toen in 1948 herbegraven op het kerkhof bij de NH kerk.  

 

Na vele jaren kwam er toch een periode waarin de vraag  rees van é 

wie gaat het graf verzorgen als er geen familie meer is? Er werd 

druk overleg gevoerd met de stichting oorlogsgraven, gemeente en 

familie ..en in eerste aanleg door de beheerder van het kerkhof.  

Na een paar jaar was het zover, Gijsbert zou worden herbegraven 

op zijn laatste eer en rustplaats waar hij voor altijd zal blijven zo-

lang het ereveld behouden blijft.  

Maar voor het zover was is er best wel veel werk verzet achter de 
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schermen, alles regelen, het is best wel tijdrovend met de vele in-

stanties.  

Tijdens het opgraven is het kerkhof tijdelijk afgesloten geweest, 

zodat de militairen in alle rust hun werk konden doen. Alles wat uit 

het graf kwam is met zorg en respect behandeld ézijn militaire uit-

rusting, patroon tassen waren nog gevuld met patro-

nen ..schoenen ..bajonet ..en persoonlijke spullen alles lag nog bij hem 

en daar aan konden ze ook met zekerheid vaststellen dat Gijsbert 

bij het 2 e reg. Huzaren hoorde ..ook werd bekeken waardoor hij om-

gekomen was éknap werk door adj. Patrick van Aalderen en zijn 

team. Nadat alles zorgvuldig was uitgezocht, werden zijn  persoon-

lijke spullen en de stoffelijke resten in aparte kistjes gedaan.  

Het was voor ons een enerverende ochtend, temeer omdat we hand 

en span diensten moesten verrichten en tevens getuige waren van  

het moment van het ontsluiten van de kist.  

Nadat alles weer op orde was, kregen wij de uitnodiging van de adju-

dant om 30 oktober op de òGrebbebergó getuige te zijn van de her 

begraving é.wat wij ook met beide handen  hebben aangepakt,want 

zoiets krijg je niet zo vaak aangereikt.  

Op 30 oktober werden we op het ereveld verwelkomd door de adju-

dant. Hij wees ons de plaats aan waar we het best konden gaan 

staan, om de plechtigheid mee te maken ..(wij waren tenslotte geen 

familie)éalles ging met militaire precisie, erewacht en dragers é een 

hoornblazer die het signaal Taptoe speelde en de trommelaar die 

voor de dragers uit liep met omfloerste trom, in het uniform uit die 

jaren.  

Na afloop van de dienst nog een gesprek  met de legerpredikant en 

de adjudant over het gehele verloop van opgraven tot herbegraven, 

en hoe wij dit hadden ervaren. Voor ons was het een ervaring die we 

niet zomaar zullen vergeten en waarin we ook weer met de neus op 

de feiten zijn gedrukt, dat er voor onze vrijheid veel jonge levens 

zijn gevallen é en we deze gevallenen nooit mogen vergeten  !!. 

 

Al enige jaren verleent een ensemble van Muziekvereniging Alliance 

zijn medewerking aan de dodenherdenking  op 4 mei in de NH kerk , 
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het zou mooi zijn als deze club versterking zou krijgen, zodat we ook 

de mooie  muzieknummers zouden kunnen spelen met wat meer draag-

kracht dan we tot nu toe hebben kunnen doen. Het is belangrijk dat 

we nooit vergeten wat deze soldaten toen gedaan hebben ook in de 

uitzending gebieden en hun meestal jonge leven hebben verloren voor 

de vrede en veiligheid die we nu hebben. Het is vaak maar een uur 

waarbij stil wordt gestaan bij de slachtoffers die in ons dorp zijn 

omgekomen door oorlog en geweld, maar ook die in de uitzending ge-

bieden zijn gesneuveld, we spelen enige nummers, en om even voor 8 

uur gaan we dan naar de begraafplaats voor de Taptoe en het Wilhel-

mus. 

Het is niet het leukste om te doen maar wel nodig, opdat dat we 

nooit vergeten wat deze mensen voor ons gedaan hebben.  

 

Ik hoop dat er nog een aantal leden zich bij mij gaan opgeven om mee 

te doen op deze ceremonie die niet vergeten mag worden.  

Het zou fantastisch zijn als we ook in Lage Zwaluwe hier een heel 

mooi jaarlijks ceremonieel van zouden kunnen maken met een muzika-

le inhoud van alle secties vanuit de vereniging.  

 

Huib Evegaars 

 

Op de website van Alliance zijn de volgende onderwerpen te vinden :  

 

SPECIALE PAGINA VOOR LEDEN  

Welkom op de speciale pagina voor leden van Muziekvereniging Allian-

ce. 

Zie hieronder de items                    

"Muziekfragmenten"  

"Telefoonboom"  

"Opruimschema"  

"Speelschema" 

"Huishoudelijk reglement"  

 

Stuur een mail voor het wachtwoord: webmaster@alliance -muziek.nl. 
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DE PEN 

 
Tja é en dan krijg je de pen doorge-

stuurd en moet je iets over jezelf ver-

tellen. Ik ben Ineke van Adrichem en 

ben geboren in het jaar  é. nou, laten we 

het er op houden dat ik al wat ouder 

ben. Ik ben al zo lang op de wereld als 

president Kennedey is overleden (op de 

dag nauwkeurig). Ook ben ik al zo oud 

dat ik mijn eindverslagen voor school 

nog op een typemachine heb gemaakt. 

Elke keer weer opnieuw beginnen met typen als er te veel fouten in 

stonden; plaatjes knippen met een schaar en vervolgens in mijn ver-

slag opplakken met lijm. Boeken digitaal lezen of op papier? Nou, dan 

kun je wel merken dat ik wat ouder ben: geef mij maar papier.  

Ik ben werkzaam in het Bravis Ziekenhuis (voorheen: Lievensberg en 

Franciscus Ziekenhuis) als teamleider functioneel applicatiebeheer. 

Wat inhoudt dat ik verantwoordelijk ben voor de juiste werking van 

diverse softwareprogrammaõs. Het belangrijkste onderdeel is natuur-

lijk het computerprogramma waarin de gegevens van de patiënten 

worden vastgelegd. Een erg leuke en afwisselende baan waarbij je 

met veel verschillende mensen te maken hebt: specialisten, verpleeg-

kundigen, secretaresses, management, etc. Iedereen moet overal met 

het computerprogramma kunnen werken: op de operatiekamer, bij de 

opnameplanning, het laboratorium en de huisarts moet de conclusies 

van de specialist ook digitaal doorgestuurd krijgen. Op dit moment is 

het een zeer hectische tijd, omdat we net gefuseerd zijn en alle ge-

gevens van twee ziekenhuizen samengevoegd moeten worden in één 

computersysteem: zeer uitdagend, maar leuk om te doen.  

Mijn muzikale carrière ben ik begonnen op de blokfluit (ook al heel 

erg lang geleden). Daarna ben ik overgestapt op de piano en ben daar 

zeer fanatiek in geweest. Ik heb zelfs al eens een pianoconcert ge-

speeld met een orkest, maar daar heb ik min of meer een trauma aan 
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overgehouden. Dat vond ik echt heel eng en kan me zelfs bepaalde 

momenten van de uitvoering niet meer te herinneren. Er staat nog 

wel een piano bij mij in de woonkamer, maar daar speel ik sinds een 

jaar of 20 nauwelijks meer op. Dat zal wel weer terugkomen als ik 

met pensioen ga over een paar jaar. Daarnaast heb ik ook jarenlang 

tenorsaxofoon gespeeld: ook erg leuk. Maar op dit moment speel ik 

de klarinet en doe dat met veel plezier.  

Anderhalf jaar geleden heb ik proeflessen gegeven voor klarinet. 

Eén van die leerlingen is sinds kort begonnen in het leerlingenorkest. 

Aan haar geef ik de pen door: Naomi Reichart . 

 

 

De Bayerische Kapel in het Belgische  
Op zaterdagmiddag 13 december zijn we weer eens een buitenlands 

tripje (ja, ja komt tegenwoordig nogal eens voor) gaan maken rich-

ting België naar het plaatsje Stabroek. We waren daar uitgenodigd 

om de kerstmarkt aldaar op te fleuren met onze muziek en als 

iedereen kan, nou dan gaan we ook.   

Dus klokslag  3 uur ôs middags reden  we  richting Belgi± om vooral op 

tijd te zijn, je weet nooit wat er op je pad gebeurt of wat je tegen-

komt en dan is het beter om maar op tijd weg te gaan. En dat was 

maar goed ook want om je auto daar geparkeerd te krijgen was nogal 

een heel gedoeé Het was er nogal druk, om zomaar is te zeggen, je 

moest erg veel geluk hebben dat er iemand weg ging en je was toe-

vallig in de buurt. Dan had je een plekje. Onze bassist John was daar 

een heel mooi voorbeeld van, we stonden al een tijdje te wachten op 

hem en iedere keer kwam John voorbij tuffen (er was voor hem geen 

plaats meer in de herberg, in dit geval een parkeerplaats). Na nog 

een tijdje gewacht te hebben, héé verhip, hij kwam niet meer voor-

bij. Zou het dan toch gelukt zijn om de auto geparkeerd te kunnen 

krijgen, of is ie maar naar huis afgezakt? Nee toch niet, daar kwam 

ie aan stekkeren met zijn bas, gelukkig zijn auto had nog een plekje 

gekregen, want het was er erg druk op de kerstmarkt.  

Dus met heel de handel naar binnen, was er verdorie maar amper 

plaats om de instrumenten te parkeren, het was er net zo krap be-
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meten als buiten met de autoõs. Nou waren we daar in het verleden al 

meer geweest met de kapel. Maar toen had de Stabroekse Blaaskapel 

een vrij grote zaal tot hun beschikking, deze keer was het maar een 

heel klein zaaltje, waar een harmonieorkestje zijn best zat te doen, 

om de kerstmarkt muzikaal op te fleuren. Na een kleine drie kwartier 

was die club door hun muziekstukken heen getoeterd, en was het de 

beurt aan ons om het beste beentje voor te zetten (wat wij ook al-

tijd doen).  

Zoals gewoonlijk begonnen we met de Optimistische polka en zo ver-

der door het boek musicerend werd het steeds gezelliger, zo gezellig 

zelfs dat de drie baritons éja, ja Andr® Rieu heeft ze, maar wij 

ook!!!! Die gingen voor de kapel regelmatig hun soloõs ten beste gaven, 

het was voor ons ook de eerste keer dat ze dat deden geweldig was 

dat . Wij zaten de eerste keer wel te kijken zo van wat gaan hun nu 

sjouwen, gewoon spontaan bedacht door John Koreman. Na zoõn half 

uur intensief spelen moest er toch even gepauzeerd worden, dus de 

instrumenten even op de standaard en even bij komen van het spelen. 

Na amper tien minuten werd het sein weer gegeven om verder te 

gaan. Er zat wel wat publiek maar om nou te zeggen het liep vol, ge-

lukkig niet, want dan hadden we naar buiten gemoeten denk ik, zoõn 

klein zaaltje was het. Maar niet getreurd er was een goede sfeer en 

wat we speelden werd erg gewaardeerd door het handjevol publiek.  

De middag ging snel om, en voor we het door hadden was de tijd om, 

en moest de boel weer ingepakt worden en zachtjes aan weer op huis 

aan. Nog even bij de een tankstation de inwendige mens versterkt 

want na zoõn middag intensief spelen krijg toch wel trek in wat eten.  

En zo tegen achten weer thuis aangeland.  

Het was een fijne middag daar in het Belgische, leuk om op zoiets 

weer eens terug te kunnen kijken.  

 

Huib Evegaars. 
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WISTEN JULLIE  DATéé 
 

¶ Imke haar schooltas bij zich had i.p.v. muziektas  

¶ Ze terug ging om deze te halen en Jan T zei: die is Pubberen  

¶ Irene tot 4 heeft leren tellen bij het opleidingsorkest  

¶ Ze dit ook mag toepassen bij het ògroteó orkest 

¶ De klarinetsectie bij Lord of the Dance kon inzetten met echo -

effect  

¶ De Bassen bij een vreemde inzet als een Tsunami klonken  

¶ Jan vd S reageerde als een Tsunami  

¶ Waardoor Irene schrok als een Tsunami  

¶ Ren® (nieuwe dirigent) precies voor paal ging zittené euh erachter 

¶ Miranda Anje heeft vervangen (haar solopartij)  

¶ Jan vdB daarop reageerde: in Alles ?  

¶  Het opleidingsorkest Ren® tijdens het Nieuwjaarsconcert wilde 

verrassen  

¶ Hij bij een repetitie had gezegd dat hij bij iedere fout een flesje 

bier zou krijgen  

¶ Het opleidingsorkest tijdens het concert expres fouten heeft ge-

maakt 

¶ Hij totaal 8 flesjes bier heeft gekregen  

¶ In de pauze geen prik bij Rick, beter bij Peter (frisdrank), volgens 

Janet  

¶ Rick start klaar staat om snel te kunnen wisselen van xylofoon en 

gong 

¶ De herhalingen zo vaak waren dat de gong van de standaard viel  

¶ Deze belandde op Rick zijn voet.. auw  

¶ Jan vdS een nieuwe opstelling wilde uitproberen  

¶ De tweeling nu naast elkaar is gezet  

¶ Als dit niet goed gaat, Arno er tussen gezet wordt  

¶ John N zijn partij te snel blies  

¶ Zijn reden was dat hij haast heeft, omdat hij õs morgens vroeg zijn 

bed uit moet  

¶ Jan vd B een solo wilde blazen  

¶ Hij daarom zei dat het orkest te vroeg inzette  
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